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Hivatala

de (661f0

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok intézni a közigazgatás és igazságügyi miniszterhez ,

mint a tárgyban illetékes minisztérium irányítójához .

„Ki az illetékes? Avagy hogyan lehetetleníti el a bürokrácia és a hivatali egymásra mutogatás

egy magyar gazdálkodó terveit és jövőjét. ”

címmel .

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Úr!

Orbán Viktor miniszterelnök, kormánya megválasztása után – nagyon helyesen - kiemel t

feladatként tekintett az állami bürokrácia leépítésére . Ahogyan azt akkor nyilatkozta : "az ország

ma hivatalos papírokból termeli a legtöbbet" . A tapasztalat azonban azt mutatja, hogy a

miniszterelnök ezen ígéretének megvalósítása sem sikerült maradéktalanul, éppen ellenkez ő leg, a

bürokrácia bizonyos esetekben még bonyolultabbá és követhetetlenebbé vált.

Kiválóan példázza ezt Halász András esete (állandó lakás: 2310 Szigetszentmiklós ,

Szilágyi Lajos út 26.; Tel . : 06-20-549-07-08 ; E-mail: apanazs@gmail .com – adatai

közzétételéhez hozzájárult), aki nemrég személyesen keresett meg és tájékoztatott arról a

bürokratikus kálváriáról, amit bejárni kényszerült . Halász úr néhány éve vásárolt magának

választókerületemben, Soltszentimrén egy tanyát, amelynek környezetét önerőből megtisztította

az elburjánzó vadontól, művelhetővé tette a környező földeket és arra készült, hogy beköltözzön ,

és itt folytassa életét .

Ezzel szemben 2011 áprilisában azzal szembesült, hogy az általa megvásárolt tanya é s

környéke – egy helyi önkormányzati rendelet következtében utólag – Natura 2000 védelem alá



került. Véleménye szerint teljesen jogtalanul, hisz az adott területen az emberi tevékenység má r

egyértelműen jelen volt, ezért az nem is eshetne ilyen típusú környezetvédelmi besorolás alá . Az

igazságtalanságot csak tetézi, hogy minderr ől Halász urat a környezetvédelmi szervek ne m

tájékoztatták, a helyzettel csak akkor szembesült, amikor a megfelel ő engedélyeket szerette volna

beszerezni házára, amely az idők során megérett egy felújításra . A terület Natura 2000-be történt

besorolása azért is aggályos, mivel a szóban forgó tanya árammal is ellátott, méghozzá

betonoszlopokon keresztül, amelyek szintén az emberi beavatkozás világos és legkevésbé se m

környezetbarát nyomai. Másrészt kérdéseket vet fel az is, hogy ha az Audi Gy őrben található

gyára bővítethette gyárcsarnokát Natura 2000 védelem alatt álló területen, akkor miért ne m

újíthatja fel és lakhatja be otthonát valaki, akinek telkét csak utólag vonták védelem alá . Halász

úr hosszú hónapok óta járja a hivatalokat; a bíróság, az ügyészség, az önkormányzat, a

környezetvédelmi felügyelőség és számos más állami szerv azonban azóta is anélkül mutogatna k

egymásra, hogy ügyének rendezése érdekében bármilyen érdemi lépést tettek volna .

Olybá tűnik tehát, hogy a hatósági bürokrácia és nemtörődömség, továbbá az „amit szaba d

Jupiternek” elv egy jó szándékú, tisztességes magyar ember lelkes munkáját teheti tönkre, hiszen

Halász úr nem tud mit kezdeni a természet által egyre jobban visszahódított tanyájával, íg y

szándékában áll feladni korábban tervezett vidéki életét .

Ezen ügy végére minél hamarabb pontot kell tenni! Mivel a hatóságok hónapok óta

képtelenek (vagy nem akarják) eldönteni, ki az illetékes, kérem Miniszter úr világos

állásfoglalását az említett eset kapcsán !

A fentiek alapján kérdezem továbbá Miniszter Urat :

Tisztában van-e azzal a Kormány, hogy az állami és önkormányzati bürokrácia

magatartása miatt magyar fiatalok jövője lehetetlenül el ?

Mit kíván tenni a Kormány az említett eset kivizsgálása és a majdnem egy éve húzód ó

hivatali procedúra lezárása érdekében ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012. április 3 .
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